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Upravni odjel za poslove 

gradonačelnika i Gradskog vijeća 

 

 

PREDMET: Odgovori na vijećničko pitanje postavljeno na 4. sjednici Gradskog vijeća 

- dostavlja  se 

 

Poštovani, 

 

 Upravni odjel za gradnju i komunalno gospodarstvo  dostavlja Naslovu odgovor na vijećničko 

pitanje postavljeno na 4. sjednici Gradskog vijeća 

 

 

„IVAN ČEHOK, član Gradskog vijeća, iznosi: 

„…i usput pitanje. Tko je odlučio da se miču, da se vade kocke s Dućanske koje nije trebalo 

vaditi ni po čemu, jer se ne sanira cijeli trg, dakle cijeli komplet prema Trgu slobode, a da se prije 

toga ne sanira staro Sajmište. Na starom Sajmištu ljudi se doslovno popikavaju, biciklisti padaju, 

ne možete staviti običan štand. Dakle, stanje na starom Sajmištu s onim kockama je ruševno, one su 

razdrobljene, one nisu samo slomljene, nego su razdrobljene pa me zanima, evo uz ovaj poklon tko 

je bio tako pametan da o tome odluči“? 
 
Odgovor: 

Gundulićeva ulica je sadašnjem (sada već bivšem) stanju uređena 80-tih godina prošlog stoljeća 

pretankim i glatkim (skliskim) granitnim pločama što se pokazalo kao velik problem u korištenju i zahtijevalo 

je česte popravke. Naročito su pucale ploče nad središnjim kanalom za odvodnju, a bilo je i čestih padova 

pješaka. Usprkos tome što je početkom 90-tih izvršeno tzv. „paljenje“ ploča kako bi spriječilo klizanje, postalo 

je jasno da je nužna temeljita rekonstrukcija. U vrijeme kad se opločavao Franjevački trg, postajala je ideja da 

se zahvat po istom modele produži i do  kraja Gundulićeve ulice, međutim realizacija je izostala. Odluku da 

se ulica rekonstruira i oploči granitnim pločama u dvije boje debljine 8 cm i sa središnjom linijskom 

odvodnjom (uz kompletnu izmjenu infrastrukture) donio je gradonačelnik što smatramo apsolutno 

opravdanim. Stare ploče su odvezene na skladište i bit će ponuđene građanima putem javne prodaje. Oštećenja 

betonskih ploča na starom Sajmištu nastala zbog neodgovarajuće sanacije nakon rekonstrukcije infrastrukture, 

sanirana su odgovarajućim betonskim pločama što nema nikakve veze s Gundulićevom ulicom.  

 

S poštovanjem.  

Privremeni pročelnik 

Vlado Podbrežnički, dipl.ing.građ. 


